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ZÁPIS Z 2. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 10. května 2022 
Přítomni: Bc. Patrik Balcar; doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Ing. Vít Černohlávek; Mgr. Iryna Hren; Ing. Pavel 
Kraus;  Vladimír Macháček; doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Martin Svoboda, Ph.D.; Ing. Tomáš Vlach. 
Omluveni:  
Hosté: Ing. Pavel Houška; prof. Ing. Štefan Michna, Ph.D. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Projednání a návrh podmínek v individuálním studijním plánu studentů 
5. Schválení Výroční zprávy o činnosti FSI za rok 2021 
6. Žádost o uvolnění finanční částky z FRIM FSI 
7. Různé 
8. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9:30 hodin v budově H, FSI zahájil předseda senátu Jan Novotný. Konstatoval, že je devět 
členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Novotný předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl doplněn o bod 
Schválení rozpočtu FSI pro rok 2022. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[3]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Martin Svoboda 
a Tomáš Vlach. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[4]. 
 
Ad 4) Senátor Patrik Balcar vznesl k diskuzi projednání a návrh podmínek v individuálním studijním plánu 
studentů. Z osobního hlediska je v rámci tohoto studia dezorientován, nemá stanovený rozvrh, ze kterého by 
mohl vycházet. Požádal o specifikaci.  
Proběhla diskuze, ze které vyplynula žádost na proděkana pro studium, který bude požádán o kontrolu 
dodržování individuálního studijního plánu, dále bude požádán o legislativní sepsání nastavení/postupu při 
individuálním studijnímu plánu. Před začátkem semestru bude proděkan pro studium pozván na zasedání 
AS FSI. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 5) Děkan Štefan Michna předložil senátu ke schválení Výroční zprávu o činnosti Fakulty strojního inženýrství 
za rok 2021. 
Byly přednesené drobné připomínky, které je potřeba zapracovat.  
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Návrh usnesení [5]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje Výroční zprávu o činnosti Fakulty strojního inženýrství za rok 2021.“  
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[5]. 
 
Ad 6) Tajemník fakulty Pavel Houška, přednesl senátu žádost o schválení uvolnění finanční částky z FRIMu FSI, 
ve výši 500 000,-Kč včetně DPH na stavební úpravy na budově H (jedná se o stavební úpravy v 1.NP a 1.PP), 
termín stavebních úprav je stanoven v průběhu roku 2022. 
Senátor Jaromír Cais vznesl dotaz, zda bude fakulta žádat o pokrytí celé částky sanace z FRIM UJEP. 
Tajemníkem Pavlem Houškou bylo sděleno, že ano. Další dotaz od senátora Jaromíra Caise byl na období 
realizace, aby tím nebyla ovlivněna výuka. Tajemníkem Pavlem Houškou bylo ujištěno, že výuka ovlivněna 
nebude, rekonstrukce by měla proběhnout v letních měsících. 
Senátor Martin Svoboda vznesl dotaz, když by nebyla schválena žádost na finanční čerpání z FRIM UJEP, 
z čeho bude rekonstrukce hrazena? Tajemníkem Pavlem Houškou bylo sděleno, že tuto rekonstrukci pokryje 
FRIM FSI. 
 
Návrh usnesení [6]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje uvolnění finanční částky ve výši 500 000,-Kč včetně DPH na stavební úpravy v budově H.“  
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[6]. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna, přednesl žádost o schválení rozpočtu Fakulty strojního inženýrství na rok 2022. 
Upozornil na ztrátu, která tento rok bude přibližně činit 2,1mil. (1mil. by měla pokrýt TA 41, další část z fondu 
provozních prostředků). Co se týká rozpočtu, byl senát upozorněn i na růst energií, který fakultu čeká cca o 100% 
v roce 2023. 
 
Návrh usnesení [7]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje návrh rozpočtu Fakulty strojního inženýrství pro rok 2022.“  
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[7]. 
 
Ad 8) Děkan, Štefan Michna, pozval přítomné na neformální posezení u grilu, které by se mělo konat 16. či 17. 
6., bližší informace budou rozeslány emailem. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 9) Předseda senátu Jan Novotný poděkoval přítomným za účast. Příští zasedání AS FSI se bude konat 14. 6. 
2022. Dále bylo konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 3 až č. 7.  
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Martin Svoboda, v. r.  

 Tomáš Vlach, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 10. května 2022 
 
 
         doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 
Příloha č. 1 Výroční zpráva o činnosti FSI za rok 2021 
Příloha č. 2 Žádost o uvolnění finanční částky z FRIM FSI 
Příloha č. 3 Rozpočet FSI na rok 2022 


